
Z Á P I S 

 21. schůze Rady města Soběslavi, 
která se konala dne 16. listopadu 2021 od 14:00 hodin 

v kanceláři starosty města 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 

Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Pavel Lintner, Mgr. Alena Krejčová,  

  Mgr. Petr Lintner, Mgr. Michal Pánek, Michal Turek, Mgr. Petr Valeš 

Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Jednání 21. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 

jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 

1. Projekty škol – MAP 

2. Stanovení programu 17. zasedání ZM 

3. Odměny ředitelům škol – koronavir 

4. Nakladatelství Fraus, Plzeň – částečná úhrada interaktivních pomůcek pro ZŠ 

5. Umístění žadatelů o byt v DPS 

6. Redakční rada Soběslavské hlásky – doplnění 

7. Pozemky, smlouvy 

a) OTA ateliér, s. r. o., Praha – výkon autorského dozoru (stavební úpravy výpravní 

budovy) 

8. Různé 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 20. jednání RM ze dne 2. listopadu 

2021 žádné připomínky. 

Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Petr Valeš a Michal 

Turek.  

Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Projekty škol – MAP 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/23/2021 

V návaznosti na minulé jednání RM předložen návrh aktualizace investičních záměrů škol 

zřizovaných Městem Soběslav. Aktualizovaný soupis bude na základě odsouhlasení v RM 

projednán Řídícím výborem MAP ORP Soběslav v rámci projektu „Místní akční plán II 

v ORP Soběslav“. Na základě připomínek členů RM došlo ke snížení odhadovaných výdajů 

plánovaných na rekonstrukci půdních prostor ZŠ Komenského ze 40 mil. Kč na 20 mil. Kč. 

Do soupisu bude doplněn záměr MŠ Nerudova ul. na vybudování venkovní učebny za 500 tis. 

Kč. 

Prostřednictvím FO MěÚ bude zadáno zpracování plánů rozvoje (investic) školských zařízení 

jejich řediteli, které budou projednány v RM společně s výsledky hospodaření škol začátkem 

roku 2022. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 21/235/2021. 

2.  Stanovení programu 17. zasedání ZM 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Předložen návrh programu 17. zasedání ZM, které se uskuteční 15. 12. 2021 od 18:00 hodin 

ve velkém sále KDMS. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 21/236/2021. 
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3.  Odměny ředitelům škol – koronavir 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/22/2021 

Předložen návrh mimořádných odměn (covid-19) ředitelům obou základních a mateřských 

škol v Soběslavi. 

Hlasování o výši odměny pro ředitelku MŠ Duha: Pro: 6; Zdržel se: 1 (Mgr. A. Krejčová); 

Proti: 0 

Hlasování o odměnách ostatních ředitelů: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 21/237/2021. 

4.  Nakladatelství Fraus, Plzeň – částečná úhrada interaktivních pomůcek pro ZŠ 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/21/2021 

Předložen návrh finanční spoluúčasti města na pořízení interaktivních pomůcek pro ZŠ 

Komenského a ZŠ E. Beneše pro rok 2021. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 21/238/2021. 

5.  Umístění žadatelů o byt v DPS 

Předložila: Jana Háková – vedoucí SZO MěÚ 

Příloha: SZO/2/2021 

Předloženo doporučení Sociálně zdravotní komise RM ze dne 27. 10. 2021. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 21/239/2021. 

6.  Redakční rada Soběslavské hlásky – doplnění 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/73/2021 

Předložen návrh přijetí nového člena redakční rady paní Lucie Vojtáškové k 1. 1. 2022  

a uvolnění z funkce člena redakční rady pana Davida Kozla k 31. 12. 2021. 

V rámci tohoto bodu předložena informace o záměru přechodu na barevné provedení Hlásky 

v průběhu roku 2022. RM se k této záležitosti vrátí při projednání výroční zprávy měsíčníku 

Hláska začátkem roku 2022. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 21/240/2021. 

7.  Pozemky, smlouvy 

OTA ateliér, s. r. o., Praha – výkon autorského dozoru (stavební úpravy výpravní 

budovy) 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Návrh smlouvy o dílo 

Předložen návrh výše uvedené smlouvy o dílo. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 21/241/2021. 

8.  Různé 

MŠ Duha – žádost o souhlas s přijetím věcného daru (Nakladatelství Forum, Praha) 

Předložila: Mgr. Alena Krejčová – ředitelka MŠ Duha 

Příloha: Žádost o souhlas s přijetím daru 

Předložena výše uvedená žádost. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 21/242/2021. 
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MŠ Duha – žádost o souhlas s výběrem dodavatele na realizaci části projektu „Zahrada 

sedmi barev“ 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/24/2021 

Předložena žádost ředitelky MŠ Duha Mgr. Aleny Krejčové o souhlas s realizací výše 

uvedeného projektu. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 21/243/2021. 

ČR – HZS JčK, České Budějovice – darovací smlouva (přilby, LED svítilna a přívěs) 

Předložil: Ing. Bohumír Ctibor – vedoucí KT MěÚ 

Příloha: KT/34/2021 

V návaznosti na usnesení ZM č. 14/099/2021 ze dne 28. 4. 2021 předložen návrh výše 

uvedené darovací smlouvy. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 21/244/2021. 

Pojištění majetku a odpovědnosti za škodu pro město Soběslav na roky 2022-2024 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Výsledky VŘ na pojištění majetku a odpovědnosti za škodu 

Předložena informace o výběrovém řízení na pojištění majetku a odpovědnosti za škodu pro 

město na období 2022-2024 organizovaném společností GrECo international, s. r. o., Praha. 

Osloveno bylo 6 pojišťovacích ústavů, firma GrECo doporučila jako nejvýhodnější nabídku 

Generali České pojišťovny, a. s. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 21/245/2021. 

LEDPROFES a. s., Praha – smlouva o dílo (rekonstrukce VO ve sportovním areálu) 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Příloha: Cenová nabídka 

Předložena výše uvedená cenová nabídka spolu s návrhem na uzavření smlouvy o dílo. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 21/246/2021. 

Ing. R. Juřina, Soběslav – smlouva o dílo (projektová dokumentace na akci „Dopravní 

propojení komunikace II/135 a ul. P. Bezruče“) 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Příloha: Cenová nabídka 

Předložena výše uvedená cenová nabídka spolu s návrhem na uzavření smlouvy o dílo. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 21/247/2021. 

Bytová komise RM – přenechání městských bytů 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Příloha: OOSM/76/2021 

Předloženo doporučení bytové komise RM ze dne 15. 11. 2021. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 21/248/2021. 

Milichovský s. r. o., Liberec – dodatek ke smlouvě o dílo (informační systém MP 

MIMIS) 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: Návrh dodatku 

Předložen návrh výše uvedeného dodatku navyšující cenu servisní podpory v roce 2022 

z 2.500 Kč na 2.700 Kč za měsíc a zavádějící navyšování ceny servisní podpory každoročně  

o inflační koeficient. 
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Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 21/249/2021. 

Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. Alena Krejčová 

 Dotaz na ukončení činnosti zubní lékařky MUDr. Klimtové. Starosta města – město 

prostřednictvím SZO MěÚ požádalo VZP o zveřejnění nabídky na obsazení tohoto 

místa. 

 Informovala členy RM o jednání Výboru pro rozvoj PZ Soběslav za účasti  

Ing. J. Klímy a Z. Ruxe ohledně změny č. 2 ÚP města Soběslavi, které se uskutečnilo 

15. 11. 2021. 

Mgr. Michal Pánek 

 Informoval o ukončení bagrování sedimentů z řeky Lužnice u plovárny. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jednání RM skončilo v 16:00 hodin.  

 

 


